
Protokół 43/2022
Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 8 listopada 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadziła  wiceprzewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii
Aleksandra Krzeszewska. Wiceprzewodnicząca Komisji po stwierdzeniu kworum otworzyła
obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni  usprawiedliwieni  –  Wisłocka  Marta,  Czeszejko-Sochacka  Ewa,  Jaczewska-
Szymkowiak Karolina, Loren Andrzej, Żabicki Piotr).
Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie materiału nt. „Realizacja zadań wspierających osoby niepełnosprawne
w ramach pilotażowego programu PFRON Aktywny Samorząd w 2021 r.”.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.3   OMÓWIENIE  INFORMACJI  NT.  „REALIZACJA  ZADAŃ
WSPIERAJĄCYCH  OSOBY  NIEPEŁNOSPRAWNE  W  RAMACH
PILOTAŻOWEGO PROGRAMU PFRON AKTYWNY SAMORZĄD W 2021  R.” -
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  31  października  2022  r.
Nr ZS.0012.4.15.2022.I, (załącznik nr 2 do protokołu).

Pan Grzegorz Żądło,  Zastępca dyrektora Wydziału Zdrowia i  Spraw Społecznych, streścił
przedłożony materiał. 

Radni pytali  o różnice między orzeczeniem o niepełnosprawności wydawanym przez ZUS
a wydawanym przez  Miejski  Zespół  Orzekania  o  Niepełnosprawności  oraz  o  współpracę
Urzędu z Polskim Związkiem Głuchych oraz Polskim Związkiem Niewidomych.

Komisja przyjęła Informację nt. „Realizacja zadań wspierających osoby niepełnosprawne
w ramach pilotażowego programu PFRON Aktywny Samorząd w 2021 r.” do akceptującej
wiadomości.



W  posiedzeniu  Komisji  uczestniczyła  Pani  Iwona  Bronowicka  –  Dyrektor  Pogotowia
ratunkowego w Legnicy.  W związku  z  tym,  Zastępca  Prezydenta  Krzysztof  Duszkiewicz
poprosił o przeniesienie punktu Sprawy różne do punktu 4 porządku obrad.

AD. 4 SPRAWY RÓŻNE

•  „Funkcjonowanie  Pogotowia  Ratunkowego  w Legnicy  w  kontekście  zmian  Ustawy
o Państwowym Ratownictwie Medycznym”

Dyrektor  Pogotowia  Ratunkowego  Pani  Iwona  Bronowicka  przedstawiła  prezentację
multimedialną oraz opowiedziała o funkcjonowaniu Pogotowia Ratunkowego.

Komisja  przyjęła  Informację  nt.  „Funkcjonowanie  Pogotowia  Ratunkowego  w  Legnicy
w kontekście  zmian Ustawy  o  Państwowym Ratownictwie  Medycznym” do akceptującej
wiadomości.

• Radny Jarosław Rabczenko zapytał, czy jego zgłoszenie złej jakości wody pitnej w Legnicy
zostało zbadane i zweryfikowane. Poprosił o odpowiedź na piśmie.

AD. 5 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny  2021/22,
w tym o wynikach egzaminów (druk XLIX/1).

Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości.

• Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego
na czas nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 1/XLIX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony
w drodze bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały w sprawie  nadania  nazwy ulic  na obszarze  miasta Legnicy  (druk
2/XLIX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  6,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  w  sprawie
nadania nazwy ulic na obszarze miasta Legnicy.



• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Strategii Rozwoju Miasta Legnicy 2030 Plus”
(druk 3/XLIX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  3,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  3,  Komisja  przyjęła  projekt  w  sprawie
uchwalenia „Strategii Rozwoju Miasta Legnicy 2030 Plus”.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy  Legnica
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego w roku 2023” (druk 4/XLIX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  w  sprawie
uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2023”.

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej
przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci,  młodzieży i  uczniów oraz
rodziców (druk 5/XLIX)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  6,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  w  sprawie
ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom
kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców.

AD. 6 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji.

Porządek obrad został wyczerpany.

Prowadząca  obrady  podziękowała  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończyła obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

                                                                                   Wiceprzewodnicząca                    
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                 Aleksandra Krzeszewska                   


